
Preguntes ple ordinari del 14 de març del 2013

1- Cap a mitjans de gener hi havia una obra de canalització de gas al carrer 
mercat davant de les tendes dues tendes de roba que hi ha allí, esta obra per a 
la canalització va estar oberta més d’una setmana sense que hi haguera 
activitat a la mateixa i sense senyalització lluminosa ni de cap altre tipus, a més 
de que obstruïa el carrer i a penes podien els cotxes. Suposem que a l’hora de 
concedir la llicència d’obres l’ajuntament els haurà indicat totes les mesures de 
protecció, però entenem que al no realitzar-se no hi ha un seguiment adequat 
de les obres per part dels serveis municipals. De fet els propietaris de les dues 
tendes de roba van haver de posar unes caixes de plàstic per impedir que 
pogueren haver desgràcies als cotxes que per allí circulaven, d’això pot donar 
fe la policia local, ja que la mateixa va ser requerida en dues o tres ocasions 
pels veïns per veure de solucionar este perill. El que volem saber és a qui 
correspon la vigilància i seguiment dels requeriments municipals a eixes obres i 
per què no s’ha fet en este cas?

2- Què s’ha fet respecte de la moció que es va aprovar per unanimitat respecte 
a la sèquia de canalització d’aigua que hi ha en el desvio des del final de 
l’avinguda de la constitució fins a la rotonda? 

3- Després de la inauguració del nou dipòsit d’aigua, després de més d’un any 
de la seua finalització, està ja en funcionament el dipòsit? 

4-Ens podeu dir quin ha estat el cost total de la participació a Fitur 2013?

5-A Fitur ens va repartir la Guia Turística d’Onil, ens podeu informar del cost de 
la citada guia, encara que sabem que ha estat subvencionada pel Patronat de 
Turisme d’Alacant “Costa Blanca”?. També volem conèixer el criteri que s’ha 
seguit per fer-la exclusivament en castellà i anglès i no en l’altra llengua oficial 
de la comunitat, ja que entenem que molts dels visitants que rebem tenen com 
a llengua materna el valencià?. 

6-Fa temps van sol·licitar per escrit que ens donareu còpia dels convenis 
signats amb els grans supermercats del poble. Segons informació apareguda 
en premsa hi ha alguns d’ells que sí estan donant els aliments a Cáritas, cosa 
que també es va informar al ple per part de la regidora Prados. Volem que ens 
digueu si hi ha convenis signats o només acords verbals, i, si hi ha convenis 
signats tornem a pregar que ens faciliteu una còpia.   

7-Segons informació en premsa i rumors de la gent, hi ha un increment 
important d’actes delictius en casetes de camp i inclús en el casc urbà. Podeu 
explicar si s’ha implementat alguna mesura especial amb la policia local i la 
guàrdia Civil per controlar esta situació?.  



8-Ens podeu informar dels cost del sopar del dia de l’entrada del 2012 i la resta 
d’actes protocol·laris d’eixe dia?. També volem saber si per a enguany teniu 
prevista la celebració d’eixe sopar?. 

9-Acta JGL nº 3/13 del 22-01-13 hi ha un contracte menor de serveis per 
l’assessorament extern en matèria d’urbanisme amb el Sr. Federico López 
Álvarez. És que abans d’este contracte no n’hi havia cap altre?. Perquè 
s’especifica en concret que és “en matèria d’urbanisme”, és que es pensa 
incrementar l’activitat en la construcció?, ens sembla contradictori amb la 
disminució de jornada laboral de l’arquitecte municipal i de l’inspector d’obres.

9-Ademés del contracte citat en la pregunta anterior, volem conèixer si hi ha 
més contractes signats amb altres gabinets  d’assessorament, i, en quina 
matèria i quin import suposen. Preguem que en cas afirmatiu, ens faciliteu 
còpia d’estos contractes.

10-Hem llegit a la premsa que al mes de Maig hi ha una prova automobilística 
anomenada “Pujada a Onil” i promoguda per l’escuderia Mutxamel, la qual 
segons la premsa és una iniciativa de l’Ajuntament, ens podríeu dir si la 
mateixa té alguna consignació pressupostària i de quin cost estaríem parlant?.  

11-Hem sentit rumors de que es vol privatitzar la gestió de les activitats de la 
casa de cultura, ens podeu dir si és cert?
 
12-Hi ha previst algun ERO o amortització de personal més a l’Ajuntament?

13-Cap a mitjans de febrer va eixir a la premsa que el dia 12 de febrer havia 
visitat Onil el Sr. Vicente Dómine, director general d’Obres Públiques, Projectes 
Urbans i Vivenda de la Conselleria d’Infraestructures, Territori i Medi Ambient 
de la Generalitat Valenciana. Sembla ser que un dels motius de la visita va ser 
la d’abordar la restauració i conservació del Monestir de Montserrat. Com que 
segons diu literalment el periòdic Escaparate: “Por su parte, el alcalde de la 
villa muñequera explicó a este periódico que el estado del Monasterio de 
Montserrat es extremadamente delicado, de modo que la primera acción 
sería colocar un andamiaje antes de que se venga abajo”, volem que ens 
informen de les accions realitzades al respecte, des de la visita que va fer la 
Consellera de Turisme, Cultura i Esport, Sra. Lola Johnson, el 3 de gener de 
2012. La veritat és que si realment la situació és tan greu com apunta el Sr. 
Blanes, considerem que és una gran irresponsabilitat el deixar passar més 
d’una any des de una visita a l’altra sense fer cap obra d’urgència com ara 
apuntalar l’edifici perquè no s’enfonse. Esperem que s'actue el més ràpid 
possible per a no haver de lamentar-ho i cercar posteriors responsabilitats per 
la inacció de les autoritats competents.

     



14-Ha eixit a la premsa la cancel·lació parcial del servei que donaven les 
ambulàncies SVB a Ibi. També les notícies parlaven de que el servei a Ibi es 
“cobriria” amb l’ambulància SVB amb base a Onil. Des de Compromís per Onil 
entenem que aquesta retallada significa un empitjorament d’aquest servei tant 
a Onil, com a la resta de la Foia. Teniu pensat fer alguna gestió al respecte? 
Per altra part, també hem sentit rumors de que el servei podria suprimir-se a 
Onil amb brevetat. Sabeu alguna cosa al respecte?

15-Hem rebut informació sobre un accident laboral ocorregut a l’edifici 
multiusos a la brigada d’obres municipal, també ens van informar de que 
l’ambulància va tardar bastant en acudir. Ens podeu informar al respecte?

Precs ple ordinari del 14 de març del 2013

1- Preguem que es pose una banda reductora de velocitat a l’encreuament 
entre el carrer Alcoi i el carrer Rabosí (davant de la Peugeot). Creiem que 
d’esta forma es minoraria el perill d’accidents d’este encreuament que 
considerem un dels més perillosos d’Onil, on de fet, ja han hagut diversos 
accidents. 

2- Ens han arribat fotos i comentaris sobre les condicions en les que ha quedat  
el parc de la "creueta", el que volíem comunicar tant al ple, com al regidor de 
parcs. Fa poc temps que es va fer l'obra i en dues vegades s'han demanat 
diners per a pagar-la, per això, el que preguem és que es reclamen les 
reparacions necessàries per a què el parc quede en condicions, si no s'han 
demanat ja.

Onil, 14 de març del 2013
Grup Municipal del Compromís per Onil

Signat: José Antonio Esteve Fuster
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